



**AVIS D'ADOPTION
RÈGLEMENT 1558**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le règlement 1558 intitulé « *RÈGLEMENT MODIFIANT LE RÈGLEMENT 1447 SUR L'OCCUPATION PÉRIODIQUE DU DOMAINE* » a été adopté lors de la séance ordinaire du conseil municipal de la Ville de Westmount tenue le 6 juillet 2020.

L'objet de ce règlement est de définir plus précisément les conditions auxquelles une demande de certificat d'occupation périodique du domaine public peut être accordée, en établissant les configurations autorisées qui permettent de respecter les mesures de distanciation sociale.

Toute personne intéressée peut consulter ce règlement et en obtenir copie au bureau du greffe situé au 4333, rue Sherbrooke Ouest à Westmount pendant les heures d'ouverture.

FAIT à Westmount, ce 9 juillet 2020.

**NOTICE OF ADOPTION
BY-LAW 1558**

PUBLIC NOTICE is hereby given that By-law 1558 entitled "*BY-LAW TO AMEND BY-LAW 1447 ON PERIODIC OCCUPANCY OF THE PUBLIC DOMAIN*" was adopted at the regular sitting of the Municipal Council of the City of Westmount held on July 6, 2020.

The object of this by-law is to further define the conditions on which an application for a certificate of periodic occupancy of the public domain may be granted, establishing permitted configurations that allow for social distancing measures to be respected.

Any interested person may consult the by-law and obtain copies thereof at the Office of the City Clerk located at 4333 Sherbrooke Street West in Westmount during regular business hours.

GIVEN at Westmount, this July 9, 2020.

Me Andrew Brownstein
Greffier de la ville / City Clerk